
Číslo zápisnice: P-1/2024 
ZÁPISNICA 

zo zasadnutia orgánu s rozhodovacou právomocou1) 
 
 

Názov športovej organizácie: Slovenská kanoistika 
Názov zasadajúceho orgánu: Prezídium Slovenskej kanoistiky 
Miesto konania zasadnutia: Junácka 6, BA 
Deň konania zasadnutia: 26.03. 2024 
Čas začiatku zasadnutia: 15:00 hod Čas ukončenia zasadnutia: 17:30 hod 

 
 

Predsedajúci: Miroslav Haviar, Zapisovateľ: Matúš Štulajter, Overovateľ: Róbert 
Petriska 
Členovia orgánu prítomní na zasadnutí (pripojená prezenčná listina):2) 
 

1. M. Stanovský st. 
2. R. Petriska 
3.  Ľ. Nebeský 

4. R. Orokocký 

5. M. Haviar 

Hostia: 
1. Matúš Štulajter 
2. Boris Bergendi 
3. M. Stanovský ml. 
4. Miroslav Stanovský 

 

Počet členov potrebných na uznášaniaschopnosť orgánu: 4 
UZNÁŠANIASCHOPNOSŤ: 

❏ ÁNO 

❏ NIE 
Počet členov/hlasov potrebných na schválenie rozhodnutia: 4 

 



SCHVÁLENÝ PROGRAM ZASADNUTIA: 
 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu 

3. Sprava prezidenta 

4. Informácie zo sekcii 

5. Kooptácia člena prezídia 

6. Rozpočet 

7. Sprava o hospodárení Canoe slalom sro. 

8. Kompetenčná smernica 

9. Informácia o medzinárodných podujatiach v SR do 2028 

10. Rôzne 
 

1. OTVORENIE A KONTROLA ÚLOH 

Prezident Slovenskej kanoistiky privítal prítomných členov prezídia a skonštatoval 

splnenie uznášaniaschopnosti. Zapisovateľom bol zvolený Matúš Štulajter, overovateľ 

Róbert Petriska 

 
2. SCHVÁLENIE PROGRAMU 
Navrhovaný program zasadnutia bol po diskusii upravený (uvedený vyššie) a následne 

jednohlasne schválený. 

HLASOVANIE: 

ZA: 5 
PROTI: 0 
Schválené 

 
 

3. INFORMÁCIA PREZIDENTA 

Informoval o svojich postrehoch k priebehu a organizácií podujatia ME do 23 rokov vo 

vodnom slalome v Čunove. Uviedol, že na zasadnutí Duisburgu sa vytvorila komisia na 

oslavu 100 výročia založenia ICF a on bol vymenovaný za jej člena. Informoval aj 

o zasadnutí ECA, na ktorom vystúpil k problematike finálovej jazdy našej zahraničnej 

hliadky na Európskych hrách, o priebehu uznávania výsledkov, pričom týmto procesom 

sa bude zaoberať ECA a ICF. S vlastnej iniciatívy dal návrh na zmenu pravidla 

prejazdu brány, že nie hlava a časť lode, ale trup musí prejsť cez bránku. 
 
 
 



    4. INFORMÁCIE ZO SEKCIÍ 
 
M. Stanovský oboznámil prítomných o organizácií pretekov ME do 23 rokov vo vodnom 

slalome, poďakoval organizátorom a dobrovoľníkom zo Slovenska a Čiech, poďakoval sa 

trénerom, športovcom a športovému riaditeľovi Róbertovi Orokockému za vyjazdenie 

olympijských miesteniek. Osobitne vyzdvihol umiestnenia Soni Stanovskej na MS U23 v C1 

(1. miesto), Elišky Mintálovej na MS v K1 (2. miesto). Uviedol, že VV SK-SDV pripravil veľké 

množstvo smerníc na sezónu a informoval organizácii prvých pretekov v tomto roku: prvé 

zjazdové preteky, po veľkej noci prvé nominačné preteky vo Zvolene – zjazd a šprint 

a koncom mája nominačné preteky v slalome v LM a Čunove. Skonštatoval, že čo sa týka 

financovania organizácie MS U23 v Liptovskom Mikuláši prebiehajú rokovania 

s Ministerstvom cestovného ruchu a športu SR. Pôjde o nemalé finančné náklady, nakoľko 

development campy musí platiť organizátor, tak isto licenčné poplatky. 

Róbert Orokocký – informoval, že máme hotový nový žiadankový systém, ktorý bol dnes 

otestovaný a vyzdvihol výbornú spoluprácu s TV JOJ SPORT pri tvorbe športových prenosov 

z významných súťaží. 

Róbert Petriska informoval, že nakoľko si K4 a K2 nevyjazdila miestenky na OH, P. Likér 

s A. Wiebauerom priznali svoj podiel na tomto neúspechu a následne bol z funkcie 

športového riaditeľa odvolaný F. Petrla a nahradil ho R. Kužel. Verí, že po príprave s novým 

športovým vedením sa výsledky v rámci SHV zlepšia. Uviedol, že pociťujeme krivdu v rámci 

kritérií toptímu, nakoľko sme poškodení o 10 športovcov a budeme sa pokúšať brániť sa 

dostupnými prostriedkami. Skonštatoval, že na top tím na túto sezónu máme o 160000 eur 

menej a musíme hľadať spôsob financovania prípravy zo zväzových peňazí. Ocitáme sa 

v nezávidenia hodnej situácií, nakoľko podpora zo štátu mešká, čo spôsobuje problémy pri 

organizácií podujatí a hrozia pokuty od ICF. 

 

5. KOOPTÁCIA ČLENA PREZÍDIA 
 
M. Haviar na základe návrhu M. Stanovského navrhol hlasovať o kooptácií za člena prezídia 

Miroslava Stanovského. L. Nebeský poznamenal, že kooptácia musí byť následne potvrdená 

na najbližšom zasadnutí Valného zhromaždenia sekcie. 

 
HLASOVANIE: 

ZA: 5 
PROTI: 0 
Schválené 
 



 
6. ROZPOČET 
 

Boris Bergendi predložil návrh prerozdelenia príspevku PUŠ 2024 medzi jednotlivé sekcie. 

Členovia Prezídia sa po pripomienkach uzniesli na dopracovaní výpočtu v súlade so 

Stanovami SK. 

 

Boris Bergendi predstavil rozpočet sekretariátu za rok 2024 a jeho špecifiká, dokončiť 

vyúčtovanie v rámci platných zmlúv za rok 2023. 

 

Boris Bergendi a Martin Stanovský ml. majú za úlohu urobiť revíziu všetkých spoločných 

nákladov sekretariátu od roku 2016. 

 

Členovia Prezídia za sekciu divokých vôd pripomienkovali predložený návrh rozpočtu 

s požiadavkou, aby rozpočet nákladov miezd zamestnancov sekretariátu bol v pomere 

50:50.  

 
Rozpočet sa akceptuje s tým, že sa upraví rozpočet pre mzdy zamestnancov sekretariátu, V 

súlade s revíziou nákladov na mzdy od roku 2016 sa rozdiel medzi sekciami dorovná. 

Obdobne sa vykoná revízia prác zamestnancov pre spoločné účely zväzu a jeho časové 

obdobie a tieto práce sa na ďalšie rovnaké obdobie vymenia. 
 
HLASOVANIE: 

ZA: 6 
PROTI: 0 
Schválené 
 
 
7. SPRÁVA O HOSPODÁRENÍ CANOE SLALOM, S.R.O. 
 
 
M. Stanovský uviedol, že v rámci CANOE Slalom, s.r.o. sú príjmy nulové, platí sa symbolicky 

účtovníčka. M. Stanovský následne doplnil, že účtovníctvo je zverejnené v registri ÚZ.  

M. Haviar na záver diskusie skonštatoval, že konferencia rozhodne o budúcnosti tejto 

spoločnosti. 

 

 
8. KOMPETENČNÁ SMERNICA 
 
M. Haviar predložil návrh kompetenčnej smernice.  

 



Členovia Prezídia za uzniesli, že návrh kompetenčnej smernice musí vychádzať z platných 

Stanov SK. 

 

Ľ. Nebeský poukázal na nutnosť revízie a novelizácie Stanov SK. M. Stanovský poznamenal, 

že zo strany sekcie divokých vôd bola snaha o novelizáciu Stanov SK, ale so zachovaním 

autonómností obidvoch sekcií. Členovia Prezídia za uzniesli na úlohe pre existujúcu komisiu 

na dopracovaní návrhu Stanov SK pre najbližšiu Konferenciu. 

 

 
9. INFORMÁCIA O MEDZINÁRODNÝCH PODUJATIACH DO ROKU 2028 
 
Boris Bergendi informoval o záujme sekcie hladkých vôd sa uchádzať o organizáciu 2026 

MS juniorov a do 23 rokov v rýchlostnej kanoistike.  

Prezídium SK hlasovalo o schválení budú na podujatie: 
HLASOVANIE: 

ZA: 5 
PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 1 
Schválené 
 
10. RÔZNE 

M. Haviar navrhol termín konferencie na koniec prvý júnový týždeň – členovia prezídia vzali 

na vedomie, pričom dal úlohu zistiť dokedy je zmysle platných volebné obdobie súčasnej 

garnitúry v Slovenskej kanoistike 

 
Prezident SK poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie 
 
POUČENIA O OPRAVNÝCH PROSTRIEDKOCH A INÉ DÔLEŽITÉ INFORMÁCIE: 
Podľa § 21 ods. 3 Zákona o športe sa zápisnica zo zasadnutia orgánu s rozhodovacou 

pôsobnosťou zašle všetkým osobám oprávneným zúčastniť sa zasadnutia príslušného 

orgánu najneskôr do 25 dní odo dňa zasadnutia. 

Podľa § 67 ods. 3 písm. g) Zákona o športe spôsobilosť prijímateľa verejných prostriedkov 

stráca národný športový zväz, ak zápisnica zo zasadnutia orgánu s rozhodovacou 

pôsobnosťou neobsahuje povinné náležitosti podľa § 21 ods. 2 Zákona o športe. 

 



Zapisovateľ: 
 
 
Matúš Štulajter 

Predsedajúci: 
 
 

Miroslav Haviar 

Overovateľ 
 
 

Róbert Petriska 

 
.............................. 

 
.............................. 

 
............................. 

podpis podpis podpis 
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